

- dry whey;
- evaporated and condensed milk;
- blends in dry, liquid or other form;
- ice cream; and,
- yoghurt.

3) Barley and barley products were maintained on the ICL in 1991 under legislative authority of the *Canadian Wheat Board Regulations*. The categories of barley products covered by import controls are:

- ground barley;
- flour;
- pearled;
- black malt;
- feed; and,
- seed.

Eggs

Eggs were placed on the ICL on May 9, 1974. The global shell egg import quota is calculated at 1.647% of the previous year's domestic production. For 1991, this amounted to 7,049,160 dozen eggs. Permits were issued for 6,977,986 dozen.

The 1991 quotas for egg powder and liquid or frozen eggs were 405,218 kg and 1,757,154 kg respectively. Permit issuance totalled 219,303 kg for egg powder and 1,803,674 kg for liquid eggs.

- petit lait en poudre;
- lait évaporé et lait concentré;
- mélanges secs, liquides ou sous une autre forme;
- crème glacée; et
- yogourt

3) L'orge et les produits de l'orge ont été maintenus en 1991 sur la LMIC en application du Règlement sur la Commission canadienne du blé. Les catégories de produits de l'orge touchées par les limitations d'importation sont les suivantes :

- orge moulue;
- farine;
- orge perlé;
- malt noir;
- provendes;
- graines.

Oeufs

Les oeufs ont été placés sur la LMIC le 9 mai 1974. Le contingent global d'importations d'oeufs en coquille est établi à 1,647 % de la production intérieure de l'année précédente. Pour 1991, il se chiffre à 7 049 160 douzaines d'oeufs. Des licences ont été délivrées pour 6 977 986 douzaines.

En 1991 les contingents d'oeufs en poudre et d'oeufs liquides ou congelés étaient respectivement de 405 218 kg et de 1 757 154 kg. Des licences ont été délivrées pour 219 303 kg d'oeufs en poudre et 1 803 674 kg d'oeufs liquides.